



Airport Equipment Services Pte Ltd

XC0506B集装箱拖车 XC0506B container Dolly

特性:

本车适用于LD1、LD2、LD3集装箱的装载，平台转动灵活，转弯半径小。车架选用优质矩形管焊接而成，中间设计有花纹走道，

前桥设计为转盘式转向机构。

车面由滚筒构成，传动轻便灵活，滚柱表面镀锌，耐磨、耐腐蚀；

轮胎采用GB10823规定的超耐磨实心轮胎，使用寿命长，型号为400-8；

根据拖车适用的集装箱尺寸，装有活动式止动限位装置，使集装箱在装运过程中不发生跳动和脱轨；

产品经喷砂除锈后，喷涂防锈漆和面漆，面漆颜色按客户要求。

Specifications:

suitable for loading and unloading LD1、LD2、LD3 containers, highly mobile, short turning radius can be used in all sorts of conditions, Dolly main structure is welded from high quality rectangular steel pipes, checker plate walkways in middle.

Front axle uses turntable mechanism.

Rollers have galvanized finish are heavy duty rust and grip proof.

Uses GB10832 standard solid heavy-duty tires. Model 400-8.

Butterfly stoppers can be adjusted to load different kinds of containers, fixed inhibiting devices two sides to prevent container from coming loose when being towed.

Paint the antirust and surface painting after removing rust and sanding the entire pallet. Surface painting is in accordance with the clients order.



技术参数

technical specifications:

长 Length	3450mm	自重 Weight1	720kg
宽 Width	1770mm	载重量 Loading capacity	1600kg
高 Height	520mm	最大时速 Max speed	25km/h
工作平台高度 Working surface height	512mm	最小转弯半径 Min turning radius	≤ 5000mm